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wat compleet conform het Reglement is. Daarnaast hebben we hier

de zeer goede gewoonte, mevrouw Vautmans, om antwoorden die

korter uitvallen voor een stuk te laten compenseren, zeker wanneer

het debat het vraagt, door langer te antwoorden. Tot nader order is

het de commissie en de commissievoorzitter van deze commissie die 

dat in de gaten zal houden. Ik heb tot nu toe geen fundamentele

problemen ervaren en ik wil het dan ook zou houden en mij inderdaad 

in die mate soepel opstellen dat eenieder zijn werk hier behoorlijk kan 

doen.

président de la commission, je

compense une question ou une

réponse brève par une autre, un

peu plus longue. Par ailleurs et

jusqu’à preuve du contraire, c’est

la commission et son président qui 

fixent les travaux.

05.10 Greta D'hondt (CD&V): Mijnheer de voorzitter, dit moet mij

toch van het hart. Mevrouw Vautmans heeft ons al eens verweten,

voor zij hier zelf zat, dat we allemaal luiaards waren. In deze

commissie, als u tussendoor binnenvalt, dan zwijgt u beter. Wij

hebben zeven vragen behandeld. Ik zou willen vragen welke

commissie dit correcter en stipter doet dan deze.

05.10 Greta D'hondt (CD&V): Je

conteste l’affirmation selon

laquelle nous dépasserions le

temps de parole. Je ne pense pas

qu’il y ait beaucoup de

commissions plus ponctuelles que

la nôtre.

05.11 Hilde Vautmans (VLD): Toch wel. Heel wat commissies zijn

stipter.

05.11 Hilde Vautmans (VLD):

Elles sont pourtant nombreuses.

06 Question de Mme Colette Burgeon à la ministre de l'Emploi sur "les dangers des fibres céramiques 

réfractaires" (n° 5862)

06 Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van Werk over "de gevaren van

hittebestendige keramische vezels" (nr. 5862)

06.01 Colette Burgeon (PS): Monsieur le président, madame la

ministre, à ma question n° 5192 du 22 février 2005 sur "les dangers

des fibres céramiques réfractaires", développée en commission de la

Santé publique, le ministre Demotte rappelait – je cite –: "Il n'entre

nullement dans mes attributions de décider des mesures de contrôle

de l'utilisation des fibres céramiques réfractaires. Cette compétence

relève uniquement des services de la médecine du travail si ces fibres 

sont utilisées dans le milieu professionnel".

Mes questions sont donc les suivantes: 

- Dans l'attente de l'avis scientifique du Conseil supérieur de l'hygiène 

sur la question, pourriez-vous me dire quelles sont les mesures de

contrôle provisoires pour l'utilisation de ces fibres. 

- Combien de contrôles ont-ils déjà été effectués?

- Avec quel effet?

06.01 Colette Burgeon (PS): In

afwachting van het

wetenschappelijke advies van de

Hoge Gezondheidsraad ter zake

zou ik willen vernemen welke

voorlopige controlemaatregelen

getroffen werden in verband met

het gebruik van deze

hittebestendige keramische

vezels. Hoeveel controles vonden

er reeds plaats? Met welk

resultaat?

06.02 Freya Van den Bossche, ministre: Monsieur le président,

certaines fibres céramiques réfractaires sont classées comme

cancérigènes de catégorie II par l'Union européenne et reprises alors 

dans l'arrêté royal du 24 mai 1982. Sur base de cette classification,

l'exposition à ces fibres est reprise dans le champ d'application de

l'arrêté royal du 12 décembre 1993 concernant la protection des

travailleurs contre les risques liés à l'exposition à des agents

cancérigènes et mutagènes au travail.

Cet arrêté énumère les mesures de prévention spécifiques qui doivent 

être prises en cas de travail avec des agents cancérigènes. Dans les 

cas où l'utilisation de la substance cancérigène ne pourrait être évitée, 

un certain nombre de mesures de prévention collective et individuelle

doivent être appliquées afin d'éviter au maximum l'exposition.

Il existe une valeur limite d'exposition aux fibres céramiques

06.02 Minister Freya Van den

Bossche: Een koninklijk besluit

somt de voorzorgsmaatregelen op

die moeten worden genomen

wanneer met kankerverwekkende

stoffen wordt gewerkt. De

blootstelling moet tot het minimum 

worden beperkt. De blootstelling

aan de hittebestendige

keramische vezels is onderworpen 

aan bepaalde grenswaarden die in 

geen geval mogen worden

overschreden. Het Laboratorium

van Industriële Toxicologie van de

FOD Werkgelegenheid, Arbeid en

Sociaal Overleg stelt momenteel
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réfractaires qui ne peut être dépassée en aucun cas. Cette valeur est 

actuellement fixée à 1 fibre par cm
3
. Le laboratoire de toxicologie

industrielle du SPF Emploi, Travail et Concertation sociale a une

grande expérience dans le mesurage des fibres d'amiante et prépare

à l'heure actuelle des contrôles concernant les fibres céramiques

réfractaires.

Après que l'avis du Conseil supérieur de l'hygiène m'aura été

communiqué, les mesures actuelles de protection seront

éventuellement révisées.

controles op voor de

hittebestendige keramische

vezels. Van zodra ik in het bezit

ben van het advies van de Hoge

Gezondheidsraad, zullen we de

bestaande

beschermingsmaatregelen

eventueel herzien.

06.03 Colette Burgeon (PS): Madame la ministre, vous ne savez pas 

quand vous recevrez les renseignements adéquats du service? 

06.03 Colette Burgeon (PS): U

kan ons niet zeggen wanneer uw

dienst u bruikbare informatie zal

bezorgen?

06.04 Freya Van den Bossche, ministre: Je vais me renseigner et

leur demander d'agir au plus vite.

06.04 Minister Freya Van den

Bossche: Ik zal mijn licht

opsteken en hun vragen er spoed

achter te zetten.

06.05 Colette Burgeon (PS): C'est en effet important pour la santé

des travailleurs.

06.05 Colette Burgeon (PS): Het

gaat tenslotte om de gezondheid

van de werknemers.

06.06 Freya Van den Bossche, ministre: Je le comprends.

Het incident is gesloten.

L'incident est clos.

07 Vraag van mevrouw Greta D'hondt aan de minister van Werk over "de omzetting van de

richtlijn 2002/14/EG betreffende de informatie en de raadpleging van werknemers" (nr. 5875)

07 Question de Mme Greta D'hondt à la ministre de l'Emploi sur "la transposition de la

directive 2002/14/CE relative à l'information et la consultation des travailleurs" (n° 5875)

07.01 Greta D'hondt (CD&V): Mijnheer de voorzitter, mevrouw de

minister, ten laatste op 23 maart moet de EU-richtlijn 2002/14, die

gaat over de informatie en raadpleging van de werknemers, in

Belgisch recht omgezet worden. Met die richtlijn krijgen werkgevers

de verplichting om hun werknemers te informeren over de

economische en financiële toestand van het bedrijf, over

veranderingen of bedreigingen van de werkgelegenheid, of over

veranderingen in de organisatie van het werk of van de

arbeidsovereenkomst. Die richtlijn geldt voor ondernemingen met

minstens 50 werknemers, of met 20 werknemers in EU-vestigingen.

Wellicht doe ik meer dan een open deur intrappen als ik zeg dat het

toepassingsgebied van die richtlijn in ons land door werknemers- en

werkgeversorganisaties verschillend geïnterpreteerd wordt. Dit

onderwerp is materie bij uitstek voor het sociaal overleg, maar tot op

heden werd op dat vlak geen vooruitgang gemaakt, bijna integendeel. 

Nochtans, 23 maart is de uiterste datum om deze richtlijn in Belgisch

recht om te zetten. Na 23 maart zou België kunnen veroordeeld

worden wegens de niet-omzetting van deze richtlijn. 

Mevrouw de minister, hoever staat het met het sociaal overleg inzake 

de omzetting van deze richtlijn? Zal de regering initiatieven nemen

om, al dan niet in overleg met de sociale partners, deze richtlijn om te

07.01 Greta D'hondt (CD&V): La

directive européenne 2002/14/CE

doit être transposée en droit belge

pour le 23 mars au plus tard. Cette

directive s’applique aux

entreprises employant au moins

50 travailleurs et aux

établissements employant au

moins 20 travailleurs. Elle oblige

les employeurs à informer les

travailleurs de la situation

économique et financière de

l’entreprise, ainsi que des

éventuelles menaces pour l’emploi 

ou des changements dans

l’organisation du travail.

Les organisations d’employeurs et

de travailleurs interprètent

toutefois de manière fort différente

l’application de la directive. 

Où en est la concertation sociale


